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OCR Printed Database
1.   We choose different 1500  page distributed among the books, magazines and newspapers; in terms of:

· Font type.
· Font size.
· Printing press that printed the book.
· Year in which the printed book.
· Country in which the printed book.
· Book subject.
· Diacrtized not.
2.  Made 650 pages of word lists that are distributed between WINDOWS fonts and MAC fonts, in different font sizes (10, 12, 14, 16, 18, 20), and different thickness (BOLD / NORMAL).
3.  The following files were Captured by cameras and mobile:
· 650 pages that represent word lists.
· 300 pages of the books (150 cameras and 150 mobile).
· 300 pages of Theses (150 cameras and 150 mobile).
4.   We choose 1000 page of the theses in the Central Library, Cairo University, according to specifications following:
· Different topics.
· Different years.
· Different fonts. 
5.  Has been conducted the following tasks on all of the files with different resolutions mentioned above:
· Scan for all of the above-mentioned files accurately different (200-300-600).
· SEGMENTATION for all the previous files.

· Writing all the reference text for all the image files.
· ALLIGMENT for all these files. 
6. We did LIGATURE SEGMENTATION to 10% of the previous files.
قاعدة بيانات
Printed OCR
1-  قمنا باختيار عدد (1500) صفحة متفرقة توزعت بين الكتب والمجلات والجرائد؛ من حيث:
· نوع الخط.
· مقاس الخط.
· المطبعة التي طبعت الكتاب.
· السنة التي طبع فيها الكتاب.
· البلد التي طبع فيها الكتاب.
· موضوع الكتاب.
· الضبط بالشكل وعدمه.
2-  تم عمل عدد (650) صفحة من قوائم الكلمات توزعت بين خطوط WINDOWS  وخطوط MAC  ، بمقاسات مختلفة (10-12-14-16-18-20) ، وسمك مختلف (BOLD/NORMAL).
كما تم نسخ هذه الصفحات من الأصل.
3-  تم تصوير الملفات الآتية بالكاميرات والهواتف المحمولة:

· عدد (650) صفحة والتي تمثل قوائم الكلمات.
· عدد (300) صفحة من الكتب "150 بالكاميرات، و 150 بالهواتف".
· عدد (300) صفحة من الرسائل العلمية "150 بالكاميرات، و 150 بالهواتف".
4-  قمنا باختيار عدد (1000) صفحة من الرسائل العلمية الموجودة بالمكتبة المركزية بجامعة القاهرة، طبقا للمواصفات الآتية:
· اختلاف الموضوعات.
· اختلاف السنين.
· اختلاف الخطوط.
5-  وقد تم إجراء المهام الآتية على جميع الملفات التي سبق ذكرها:
· إجراء مسح ضوئي لجميع ما سبق ذكره من ملفات بدقة مختلفة (200-300-600).
· عمل SEGMENTATION  لجميع الملفات السابقة.
· كتابة جميع الملفات السابقة ومطابقتها ومراجعة هذه المطابقة.
· عمل ALLIGMENT لجميع هذه الملفات.
 قمنا بعمل LIGATURE SEGMENTATION لــ 10% من الملفات السابقة.
